
Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2020-04-20 
 
Tid: 18.0-21.00 
Plats: Skype 
Närvarande: Jessica Lundemo, Jenny Wallin, Pär Malmrot, Malin Flodin, Emelie Moberg, Per 
Strandberg (punkt 3), Tomas Scott (punkt 6), Karin Riddar (punkt 6) 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet. 
 
§ 2 Mötets justerare 
Till mötets justerare valdes Jenny Wallin och Jessica Lundemo 
 
§ 3 Sponsorförsäljning 
Per Strandberg redovisade hur sponsorförsäljningen har gått och i och med att endast ett avtal 
har blivit klart (Odenhallen) så beslutades att vi avslutar kontraktet vi har haft med honom. 
Per berättade om en betaltjänst för att se matcher och ska maila mer information kring den 
tjänsten. 
 
§4 Genomgång av föregående protokoll 
Pär har inte fått något svar än från Öjvind gällande att vara sportansvarig. 
Ingen budget inför nästa år är klar ännu. 
Inget klart kring inventering Coop. 
Vi diskuterade lite mer kring lag foto och det kan i så fall vara intressant att ha i samband med 
Stadium och prel datum 20 september. Jenny kollar med Olle på Stadium. 
 
§ 5 Stadiums webshop 
Vi gick igenom Stadiums webshop där varje spelare själv kan göra sin beställning. 
Ett innebandyfodral och vita strumpor bör läggas till i sortimentet och vi valde också ut en 
skaljacka som ska finnas med. Skaljackan ska märkas med JIB’s logo samt text Jemtland 
Innebandy på vänster bröst. 
Kläder till ledare ska ligga kvar i shopen, men deras beställningar hanteras av föreningen för 
att vi ska nyttja bonusen. Föreningen behöver sätta upp riktlinjer kring antal tränare / lag 
vilken funktion osv för att styra upp hur många ledare per lag som har rätt att plocka ut kläder 
osv. Jenny ber Stadium att sätta hop ett start kit för ledare. 
Varje lag kommer också att få ett inlogg om man vill göra en gemensam beställning inom 
laget på något. 
 
§ 6 Uppföljning Inventational Games 
Karin Riddar tackade för ett mycket bra jobb under spelen och ett speciellt tack till Tomas 
Scott. Den utvärdering som gjorts hade i princip 100% nöjdhet för själva tävlingarna. 
Innebandyn fick också betyg från flera lag att det var ett av de bästa arrangemangen lagen 
varit på. 
Från ledare/funktionärer/politiker var det också bra betyg. Medvetenheten kring denna grupp 
människor har ökat och mediabevakningen var bra. 
Internationella kommittén var väldigt nöjda med liverapporteringen. 
 
Tomas sammanfattade att det som skulle ha varit en testtävling ändå blev kanon. Det rullade 
på bra.  



 
Karin Riddar undrade hur JIB skulle kunna hjälpa till att utveckla porten och styrelsen känner 
att just seriespel inte är möjligt i den region vi bor i. Det finns inte tillräckligt med underlag 
och det behövs också väldigt engagerade personer som kan jobba med just denna grupp. 
Däremot att ordna en turnering är något vi kan tänka oss att göra. 
Karin tror att det finns intresse från olika gruppboenden om att ha innebandy som en 
veckoaktivitet och finns det underlag samt någon som kan leda gruppen (Magnus Molund kan 
vara ett alternativ) så vill JIB gärna hjälpa till med att starta igång en sådan grupp. 
 
Karin sitter numera med i styrelsen för Nordiska ungdomsspelen, NUS, och undrar om vi 
skulle vara intresserade av att vara med i det och ordna en turnering. Styrelsen tycker det är en 
intressant idé och Karin ska titta närmare på det. 
JIB ska återkoppla till Karin med en kontaktperson inom föreningen. 
 
§ 7 Damlaget 
Ett möte med damlaget ska ske onsdag nästa vecka. Jenny skickar ut en kallelse så att det går 
att anmäla sig till aktiviteten. 
Föreningen har kommit fram till att det är ett för tunt underlag för att spela i Allsvenskan så vi 
kommer inte ha ett lag med där nästa säsong, däremot ska vi titta vidare på att ha ett div 1 lag. 
  
§ 8 Ledarenkät 
En ledarenkät har genomförts, dock endast 8 svar. 
Överlag är ungdomslagen nöjda. De negativa kommentarer som kommit i enkäten känner 
styrelsen att vi har koll på varför de finns med. 
Till nästa år är det inte klart med tränare för herrlaget. Pär är klar, KG har tackat nej, Patrik 
Cederberg har inte lämnat svar än. 
 
§ 9 Säsongskort 
Ska vi ha kvar säsongskorten nästa år? Styrelsen beslöt att skjuta på den frågan så länge. 
 
§ 9 Supporter huvtröja 
Styrelsen beslöt att påbörja sponsorförsäljning till en hoodtröja för föreningen. 
Pär tar fram kontaktuppgifter till de företag som varit med på hoodtröja och T-shirt tidigare, 
Malin tar fram en bild till Pär för att använda i utskicket. Jenny kollar pris med Stadium på ca 
100 tröjor. 
 
§ 10 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte den 18/5 kl 18.00 via Skype. 
 
 
 

________________________________ _______________________________ 

Ordförande, Pär Malmrot  Mötets sekreterare, Malin Flodin 

 
 
________________________________ ________________________________ 

Mötets justerare, Jessica Lundemo Mötets justerare, Jenny Wallin 

Pär Malmrot

Jessica Lundemo Jenny Wallin
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Pär Malmrot (May 12, 2020)
Pär Malmrot
par.malmrot@krokomsbostader.se

Jessica Lundemo (May 12, 2020)
Jessica Lundemo

jessica.lundemo@eltelnetworks.se

jenny.wallin@sahlin.nu
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